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INTERVIEW OUD-DIRECTEUREN VEB

PAUL KOSTER: 

‘Bij ons werd er niet uit 
de heup geschoten, nee’ 

‘DE ANALYSES 
VAN DE VEB-

ECONOMEN ZIJN 
EEN STERK 

PUNT’

Paul Koster was van 2014 tot eind 2021 directeur van de VEB. Hij zocht als 
directeur bewust naar de dialoog: “Ik wilde niet alleen maar de negatieve 
aspecten benadrukken.”

De VEB is echt wel 
een unieke club. De 
organisatie is klein, 
maar er zitten 

genoeg experts die het juridische 
pad uitstekend kennen. We 
hebben de kennis, de ervaring en 
de financiële mogelijkheden om 
misstanden daadwerkelijk aan te 
pakken. Het verbaast me nog 

steeds weleens hoe ver die 
kennis van de VEB eigenlijk 
strekt en hoe goed die kennis 
wordt aangewend. Om een 
voorbeeld te noemen: de analyses 
van de VEB-economen. Dat is 
een sterk punt, en nu er een 
overvloed dreigt te ontstaan van 
door kunstmatige intelligentie 
geproduceerde analyses, kan de 

“

VEB daar een belangrijke plaats 
blijven innemen. 

We waren altijd bereid om 
mee te praten en mee te denken 
en daarom werden we ook in 
veel verschillende gremia 
uitgenodigd. De VEB is een 
relevante marktpartij geworden. 
Dat betekent ook dat je voor vol 
wordt aangezien en dat men 
vindt dat jouw organisatie 
waardevolle kennis in huis 
heeft. En juist door een actieve 
rol te spelen in dergelijke 
gremia doe je weer nieuwe 
bruikbare kennis op.”

ACTIE EN OVERLEG
Drie oud-directeuren over hun VEB-tijd
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